
  

 
 

 

Møteprotokoll nr. 1/2018 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 01.02.2018 
Tid: 10:00 – 13:20 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Mette Mari Leseth-Holm Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne Torill Rødsjø MEDL AP 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Einar Aaland MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Anne Torill Rødsjø SP 
Kristin Skilleås Sissel Eide Fremstad AP 
Tore Melhuus Einar Aaland H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Arild Risvik 
Ådne Røkkum 
Bente Kristiansen 

Personal- og organisasjonssjef 
Kultur- og næringssjef 
Helsesjef 

Nils Braa Ingeniør Anlegg og drift 
Rolf Rodbool 
Anne M. Standahl 

Enhetsleder Anlegg og drift 
Møtesekretær 

 
 
 
Merknader: 
Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 
 



  

Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 18/1 Tilskudd X 
RS 18/2 Tilskudd X 
RS 18/3 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i  

Eidsvoll Ungdomshus 07.04.18 
 

 

 Saker til behandling:  
PS 18/1 Orientering kunngjøring prosjektleder 

ungdomsskole 
 

PS 18/2 Vannforsyning til Tarva  
PS 18/3 Tilbakemelding på utkast til rapport om ny 

distriktsindeks. 
 

PS 18/4 Utkast til utviklingsplan for St. Olavs hospital 2019-
2035 

 

PS 18/5 Årsrapport 2017 - kontroll salgs- og 
skjenkebevillinger 

 

PS 18/6 Inndragning av serverings- og skjenkebevilling X 
PS 18/7 Vurdering salg av energiaksjer X 

 
 
 
Info/diskusjon: 
 Formannskapet ber rådmannen om å utrede en sak vedr. kulvert ved Haugekrysset. 
 Formannskapet ber rådmannen om å vurdere Statens Hus som rådhus før man tar stilling til å 

renovere rådhuset. 
 Ordfører orienterte ang. status kjøpesenter i Botngård. 
 Kultur- og næringssjef orienterte ang. kaianlegg på Valsneset. 
 
 
 
  



  

 

Saker til behandling: 

 

 

PS 18/1 Orientering kunngjøring prosjektleder ungdomsskole 

Rådmannens innstilling: 
Saken tas til orientering. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 

PS 18/2 Vannforsyning til Tarva 

Rådmannens innstilling: 
Rapporten tas til orientering. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
 
 
  



  

 

PS 18/3 Tilbakemelding på utkast til rapport om ny distriktsindeks. 

Rådmannens innstilling: 
1. I den reviderte distriktsindeksen bør intervallene legges slik at det ikke blir for store 

endringer fra ett år til det neste. 
2. Omleggingen til SSB sin nye sentralitetsindeks virker fornuftig 
3. Levekår bør opprettholdes som en delindikator 
4. Det bør vurderes andel uføretrygd/kun grunnskoleutdanning ta med som delindikator 
5. Det bør tas en vurdering på om 10 års intervallet er mest riktig 
6. Før ikrafttreden må det utarbeides en konsekvensvurdering som også viser indeksen sin 

påvirkning på arbeidsgiveravgiften 
7. Kort frist – lengre frist ved neste gjennomgang 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. I den reviderte distriktsindeksen bør intervallene legges slik at det ikke blir for store 

endringer fra ett år til det neste. 
2. Omleggingen til SSB sin nye sentralitetsindeks virker fornuftig 
3. Levekår bør opprettholdes som en delindikator 
4. Det bør vurderes andel uføretrygd/kun grunnskoleutdanning ta med som delindikator 
5. Det bør tas en vurdering på om 10 års intervallet er mest riktig 
6. Før ikrafttreden må det utarbeides en konsekvensvurdering som også viser indeksen sin 

påvirkning på arbeidsgiveravgiften 
7. Kort frist – lengre frist ved neste gjennomgang 
 
 
 
 

PS 18/4 Utkast til utviklingsplan for St. Olavs hospital 2019-2035 

Rådmannens innstilling: 
Utviklingsplan St. Olavs hospital HF 2019-2035 er ute på høring. Bjugn kommune stiller seg 
bak en felles høringsuttalelse for Fosen-kommunene slik den er forelagt i saken. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Utviklingsplan St. Olavs hospital HF 2019-2035 er ute på høring. Bjugn kommune stiller seg 
bak en felles høringsuttalelse for Fosen-kommunene slik den er forelagt i saken. 
 
  



  

 

PS 18/5 Årsrapport 2017 - kontroll salgs- og skjenkebevillinger 

Rådmannens innstilling: 
Rapport 2017 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 19.01.18 tas til etterretning. 

Saksprotokoll i Kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger - 30.01.2018  
Behandling: 
Rådmannen innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rapport 2017 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 19.01.18 tas til etterretning. 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Innstilling fra kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Rapport 2017 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 19.01.18 tas til etterretning. 
 
 
 
 

PS 18/6 Inndragning av serverings- og skjenkebevilling 

Rådmannens innstilling: 
Serverings- og skjenkebevilling gitt til Dinner Restaurant & Cafe AS i Bjugn i formannskapssak 
36/2016, inndras med øyeblikkelig virkning med bakgrunn i manglende ansvarshavende i h.h.t. 
serveringsloven § 19 og alkohollovens bestemmelser § 1-8. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Serverings- og skjenkebevilling gitt til Dinner Restaurant & Cafe AS i Bjugn i formannskapssak 
36/2016, inndras med øyeblikkelig virkning med bakgrunn i manglende ansvarshavende i h.h.t. 
serveringsloven § 19 og alkohollovens bestemmelser § 1-8. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

PS 18/7 Vurdering salg av energiaksjer 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 01.02.2018  
Behandling: 
 
Forslag til vedtak fra ordfører: 
Formannskapet ber rådmannen om å fremme en sak til kommunestyret der man skal vurdere et 
eventuelt salg av Trønderenergi AS og Fosenkraft AS. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet ber rådmannen om å fremme en sak til kommunestyret der man skal vurdere et 
eventuelt salg av Trønderenergi AS og Fosenkraft AS. 
 


